
 
 

 

Protokoll styrelsemöte 23-10-18 
Plats: Kraftens hus 17.30-20.00 

 

Kallade: Christine Axebrink, Jeanette Benediktusson Andersson, Mari-Ann 

Frankert, Barbro Nilsson, Holmesten, Anette Olvebrink, Anita Thuresson, Eva-

Lena Österdahl 

Anmält frånvaro: Eva-Lena Österdahl, Christine Axebrink 

Besök: Lin Baldvin 

 

1. Mötet öppnas 

2. Dagordning godkänns 

3. Föregående mötesprotokoll godkänns och läggs till handlingarna 

Information 

 Lin informerade från Bröstprocessmöte i september. Viktig information 

från läkare är att vissa preparat vid bröstförstoring fyller ut och blandar 

sig med vävnad. Det försvårar vid undersökningar och kan ge felaktiga 

resultat. En glädjande nyhet var att många fler av patienterna kommer i 

arbete snabbare i år. 

4. Jubileum Viola 40 år 

Antal anmälda 68st. varav 2 som inte stannar till middag. Den punkten 

på programmet som avsåg att belysa föreningens historia utgår och i 

stället kommer en utställning att presenteras vid mingeltillfället. 

Ersättare vid programpunkten är Lin som presenterar sitt arbete i 

gruppen Bröstprocessen och Barbro som beskriver nuvarande 

planering för föreningen. 

5. Anette beklagar att inlämningstillfället till Sparbankens utvecklingsfond 

missades. Ingen skada skedd, nytt inlämningstillfälle i februari. Vi söker 

medel för att kunna informera kvinnor utanför Norden om vikten att gå 

på mammografi mot bakgrund av årets bröstrapport. Det har inkommit 

6800 kr från Korpen med anledning av vår medverkan på Kretsloppet. 

Det kommer mycket inkomster från vårt informations och 

försäljningsbord på SÄS. Försäljningen ligger i samma nivå som 2022. 

En gåva har inkommit och Anette föreslår att vi tar fram ett fint tackkort 

som vi kan använda vid sådana tillfällen, vilket bifölls. 

6. Anita rapporterade från senaste mötet med nya medlemmar. Under 

hösten har 14 medlemmar erbjudits att medverka vid ett sådant tillfälle. 

Hon har tagit kontakt med Mari Christensson som är redo att sätta i 

gång en ny handledningsgrupp från och med december. Kostnad för 6 

gånger med 6–7 deltagare är 10 000,00kr. Vi beslutar att skicka ut 

inbjudan till nya medlemmar i december för start i januari. 

7. Inget att rapportera från pågående rehabbad omgång. Det har hitintills 

inte varit full grupp trots att vi fick ha överanmälningar. 

8. Information från vår epostlåda, separata utskick. Läggs till handlingarna  



 
 

9. Rosa oktober, inbjudan från Lin och Transcom 

10. Erhållit 30 000 från förbundet för utveckling av ”Unga Violor i Sjuhärad” 

11. Valberedningen inbjuds till decembermötet 

12. Vår träff med våra revisorer blev mycket bra och lärorikt. 

 

 

Diskussion 

13. Reflektioner från Planeringsdagen, Årshjulet behöver förbättras. Kan 

Christine ha något nedladdningsbart som vi kan använda och fylla på 

kontinuerligt? Christins enkät angående aktiviteter är så bra. Behöver 

bara förtydligas avseende dag eller kvällstid. Barbro kontaktar 

Christine. Den behöver skickas ut i början av november med sista 

datum för svar 14 dagar därefter. Vi behöver ha svaren innan vi 

planerar vidare avseende aktiviteter. 

14. Hur går vidare med projekt Unga Violor i Sjuhärad? Barbro kontaktar 

Lin och Leila som drev det förra projektet och kollar deras intresse samt 

Christine i styrelsen. 

15. Bröstrapporten, kvinnor utanför Norden har högre dödlighet, uteblir 

mycket oftare från mammografi. Vi börjar med att kontakta ansvariga 

för SFI utbildning och efterfrågar samverkan i frågan. Anette undersöker 

vilket utbildningsmaterial som redan finns i denna fråga. 

16. Rehabbadet, Plan för nästa omgång görs när vi fått in enkätsvaren 

17. Rosa oktober Transcm, Vi lägger in det i årshjulet för nästa år. 

 

Beslut  

18. Tidsplan för rehabbadet beslutas på nästa möte när vi har svar på 

enkäten 

19. Beslut Fråga till Lin, Hur arbetar man på SÄS med kvalitetsregister för 

mammografi? 

20. Beslut, enkät skickas ut första veckan i november 

21. Beslut om projekt unga Violor Barbro kontaktar Lin, Leila och Christine 

om intresse finns att driva detta 

22. Beslut om Transcom. Läggs till i årshjulet för nästa år. 

23. Beslut om projekt, kvinnor födda utanför Norden. Vi startar med att 

kontakta Sensus. 

24. Övriga frågor 

Julfest 

Inbjudan behöver gå ut i början av november 

Julklappar önskas av festkommittén 

Årsmötet 

Fortsatt diskussion på nästa möte 

25. Mötet avslutas 

 Vid protokollet 

 

            Barbro Nilsson Holmesten 


